
PROTOKÓŁ Nr 2/14 

z posiedzenia połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny 

z dnia 18 lutego 2014 roku 

 

 
18 lutego 2014 roku odbyło się wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy Wiżajny  

w budynku Urzędu Gminy w Wiżajnach. 

Posiedzeniu przewodniczył wybrany jednogłośnie Przewodniczący Rady Gminy  

Pan Walenty Wałejko. 

 

 

W posiedzeniu udział wzięli: 

1. Pan Andrzej Jacek Hołdyński – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej 

2. Pan Grzegorz Rutkowski  – Członek Komisji Rewizyjnej 

3. Pan Jan Dariusz Rudziewicz  – Członek Komisji Rewizyjnej 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 1).                                                 

 

1. Pani Teresa Kuźma   – Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

2. Pani Elżbieta Dembowska   – Z-ca przewodniczącej Komisji Bud. i Fin. 

3. Pan Sławomir Przekop  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

4. Pan Tomasz Zamojski  – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

5. Pan Walenty Wałejko   – Członek Komisji Budżetu i Finansów 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 2).  

 

1. Pan Piotr Paweł Oszkinis  – Przewodniczący Komisji Infrastruktury 

2. Pan Tadeusz Piotr Łanczkowski – Z-ca przewodniczącego Komisji Infrastruktury 

3. Pan Jarosław Mikielski  – Członek Komisji Infrastruktury 

4. Pan Kazimierz Bacewicz  – Członek Komisji Infrastruktury 

5. Pan Bogdan Duś   – Członek Komisji Infrastruktury 

6. Pan Sławomir Szymon Banialis – Członek Komisji Infrastruktury 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 3). 

 

1. Pan Ignacy Szeraszewicz   – Radny Rady Gminy Wiżajny 

Lista obecności w załączeniu (załącznik nr 4). 

 

1. Pani Jadwiga Markowska  – Sekretarz Gminy  

2. Pani Teresa Klejmont   – Skarbnik Gminy 

3. Pan Daniel Sieraniewicz   – Referent w Urzędzie Gminy 

4. Jerzy Buczyński   – Inspektor w Urzędzie Gminy 

Lista obecności w załączeniu (załącznik Nr 5). 

 

W posiedzeniu udział wzięła również Dyrektor Szkoły Podstawowej w Wiżajnach  

Pani Mirosława Wierzchowska. 

 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko otworzył obrady, godzina 10
10 

i powitał 

wszystkich zebranych. 
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Do p-ktu 2 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał proponowany porządek 

posiedzenia:    

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia. 

4. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

5. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej na lata 2014-2022. 

6. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie fundusz sołeckiego w Gminie 

Wiżajny na rok 2015. 

7. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dalszego funkcjonowania Punktu 

Przedszkolnego ze środków budżetu gminy. 

8. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty 

i ustalenia stawki opłaty za pojemnik. 

9. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji  

o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

10. Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Wiżajny. 

11. Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Wiżajny. 

12. Sprawy bieżące. 

13. Wolne wnioski. 

14. Zakończenie posiedzenia. 

 

 

 Przewodniczący posiedzenia zapytał, czy są uwagi do proponowanego porządku 

obrad. Z braku uwag zapytał o to, kto jest za przyjęciem przedstawionego porządku obrad.  

Za oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. Przewodniczący 

stwierdził, że porządek został przyjęty.  

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że ma propozycje, która zależy od dobrej 

woli radnych. Dodał, że chodzi o przekazanie diety z dzisiejszego posiedzenia dla Państwa 

Tyszlak, u których był pożar. Stwierdził, że może radni wykażą gest dobrej woli. 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko, powiedział, żeby radni 

przemyśleli tą sprawę. 

 

 

Do p-ktu 3  

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał punkt:  

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia.  

Za przyjęciem protokołu z ostatniego posiedzenia Komisji Rewizyjnej głosowało  

3 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Infrastruktury głosowało 6 członków 

komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Za przyjęciem protokołu z posiedzenia Komisji Budżetu i Finansów głosowało  

5 członków komisji (jednogłośnie), głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

 Przewodniczący posiedzenia stwierdził, że protokoły zostały przyjęte. 
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Do p-ktu 4 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy na 2014 r. 

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że zmiany w budżecie 

przedstawiają się następująco: 

Zmiany w planie dochodów i wydatków budżetu gminy: 

1. Ujęto dochody z tytułu opłaty eksploatacyjnej złoża naturalnego  w Kamionce  

za II półrocze 2013 roku w wysokości - 10 940,- zł. 

2. Przyjęto dochody w wysokości - 8 484,- zł z tytułu otrzymania odszkodowania  

za pożar w budynku po szkole podstawowej w Smolnikach. 

3. Zwiększono dochody z tytułu odsetek od wpłat za wodę, podatków i opłat oraz wpływy  

ze zwrotów nienależnie pobranych świadczeń - 1 972 zł, w tym: /zwrot dotacji i odsetek  

do PUW - 696,00 zł/. 

4. Zwiększa się plan dochodów  i wydatków w kwocie - 78 518,- zł, dotacja na wydatki  

w zakresie wychowania przedszkolnego.     

5. Ujęto plan na wypłaty stypendium uczniom, są to wydatki ze środków własnych budżetu 

gminy - 13 704,- zł. 

6. Ujęto plan w dochodach i wydatkach na wypłaty dodatku energetycznego osobom 

pobierającym dodatki mieszkaniowe - 312,- zł./dotacja z PUW/.     

7. Zwiększono wydatki na zakup materiałów w dziale gospodarka komunalna - pozostała 

działalność - 6 996,87 zł. 

8. Zwiększono dochody i wydatki na opłaty związane z dożywianiem w szkołach  

/pismo PUW z dnia 18 lutego 2014r./ zwiększenie dotacji w wysokości 100 zł. 

9. Zmniejszono dochody i wydatki  w dziale oświata o kwotę - 21 032,- zł /pismo  

z MF o zmniejszeniu subwencji oświatowej/.   

10. Przeniesiono wydatki pomiędzy paragrafami w dziale administracja i drogi gminne  

w kwocie-12 000,- zł.   

Skarbnik dodała, że księgowa ze szkoły wyliczyła, że na utrzymanie przedszkola kwota 

dotacji ma wynieść 78 518 zł. Powiedziała, że należy również zabezpieczyć środki na wypłatę 

stypendiów w wysokości 20%. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu 

uchwały. Za pozytywną opinią projektu oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących 

się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 6). 

 

Do p-ktu 5 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Wiżajny na lata 2014-2022.  

 Skarbnik Gminy Pani Teresa Klejmont powiedziała, że ostatnia podjęta uchwała w tej 

sprawie zawierała zdaniem Regionalnej Izby Obrachunkowej błąd i należy cofnąć  

tą uchwałę do stanu pierwotnego. Dodała, że wydatki w WPF będą od tej chwili wykazywane 

w groszach, m.in. dlatego, żeby nie było konieczności pisania wyjaśnień. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały  

i zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projekt.  

Za pozytywną opinią projektu oddano 15 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się  

nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 7). 



4 

 

Do p-ktu 6 

 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie fundusz sołeckiego w Gminie Wiżajny  

na rok 2015. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że on jest za tym, aby takie fundusze 

zostały wydzielone, gdyż zawsze sołectwo miałoby środki na jakieś drobne naprawy dróg. 

Dodał, że Pani Skarbnik wyliczyła kiedyś, że na wieś Ługiele przypadłoby ok. 9 tys. zł,  

a to przez cztery lata daje dużą kwotę. Stwierdził, że on jest za wydzieleniem funduszu 

sołeckiego, ale Panowie radni zdecydują tak, jak będą chcieli. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały,  

a następnie zapytał członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projekt.  

Za pozytywną opinią projektu oddano 14 głosów, przeciw oddano 1 głos, głosów 

wstrzymujących się nie było. 

Radny Pan Ignacy Szeraszewicz poprosił o umieszczenie zapisu, że podczas głosowania 

oddało głos przeciw. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 8). 

 

 

Do p-ktu 7 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie dalszego funkcjonowania Punktu Przedszkolnego 

ze środków budżetu gminy. 

 Dyrektor Szkoły Podstawowej Pani Mirosława Wierzchowska powiedziała,  

że chodzi o podjęcie uchwały, która w zasadzie jest trochę spóźniona, ale która nic nowego 

nie wnosi, gdyż Rada Gminy podjęła już wcześniej decyzję o tym, że Punkt Przedszkolny 

będzie finansowany ze środków gminy, ale Pani w Urzędzie Wojewódzkim twierdzi,  

że taka uchwała jest niezbędna. Dodała, że ta uchwała to tylko formalność, którą trzeba 

dopełnić. Stwierdziła, że w tym roku gmina musi to utrzymać, bo do tego się zobowiązała 

przystępując do projektu, a  jest już rozporządzenie, że organy gminy będą musiały 

utrzymywać takie punkty. 

Dyrektor powiedziała, że 6 i 7 latki będą szły do szkoły i będzie potrzeba utworzenia 

dodatkowego oddziału, ale to w szkole podstawowej. Dodała, że zapisy do punktu 

przedszkolnego będą robione szybciej i będzie zasad, że do 25 miejsc będą przyjmowani 

wszyscy, a jeżeli organ będzie chciał i wyrazi zgodę to będzie potrzeba utworzenia 

dodatkowego punktu. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz zapytał, czy on jest pozbawiony prawa  

do głosowania. Dodał, że radni wyrzucili go z Komisji, a sami teraz nie wiedzą, czy może 

brać udział w głosowaniach, czy nie. 

 Radny Pan Sławomir Banialis powiedział, że jego zdaniem radny Szeraszewicz  

nie może głosować. 

 Radny Pan Tomasz Zamojski powiedział, że on uważa podobnie. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że jeżeli radny nie jest 

członkiem Komisji to nie może brać udziału w głosowaniu. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz poprosił o zaprotokołowanie, że w dniu dzisiejszym 

dowiedział się, że nie może brać udziału w głosowaniach, a Pan Przewodniczący nie był tego 

pewien. 
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 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu. Za pozytywną 

opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 9). 

 

Do p-ktu 8 
  

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości tej opłaty i ustalenia 

stawki opłaty za pojemnik. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że proponuje, aby stawki 

za śmiecie obniżyć w następujący sposób: 

- dla gospodarstw 1 osobowych - 7 zł; 

- dla gospodarstw 2 osobowych - 14 zł 

- dla gospodarstw 3 osobowych - 20 zł 

- dla gospodarstw 4 osobowych - 26 zł 

- dla gospodarstw 5 osobowych - 30 zł 

- dla gospodarstw 6 osobowych i więcej - 33 zł 

Wójt Gminy powiedział, że proponuje, aby dla Parafii obniżyć do 900 zł cenę za wywóz 

śmieci z cmentarza. Dodał, że jego zdaniem jest to dość znacząca obniżka. 

 Radny Pan Sławomir Banialis zapytał jaka jest ściągalność opłat za śmiecie. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że są sporadyczne osoby, 

które nie zapłaciły i jest to chyba 8 gospodarstw. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu. Za pozytywną 

opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 10). 

 

Do p-ktu 9 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie określenia wzoru deklaracji o wysokości opłaty  

za gospodarowanie odpadami komunalnymi. 

 Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedziała, że jest zmiana stawki  

w związku z tym konieczna jest zmiana deklaracji, a dodatkowo deklaracja została trochę 

uproszczona. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał projekt uchwały i zapytał 

członków Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu. Za pozytywną 

opinią oddano 14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

 Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 11). 

 

Do p-ktu 10 

  

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmiany regulaminu utrzymania czystości  

i porządku na terenie gminy Wiżajny. Następnie odczytał projekt uchwały i zapytał członków 

Komisji o to, kto jest za pozytywnym zaopiniowaniem projektu. Za pozytywną opinią oddano 

14 głosów, głosów przeciw i wstrzymujących się nie było. 

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 12). 
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Do p-ktu 11 

 

   Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Rozpatrzenie skargi na działalność Wójta Gminy Wiżajny. Następnie odczytał skargę 

(załącznik Nr 13). 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chciałby sprostować 

to, bo nie do końca tak było, jak to przedstawia Pan Szeraszewicz. Wójt powiedział,  

że Pan Szeraszewicz mówił, że wozi paszę dla zwierząt tą drogą. Wójt dodał, że podjął 

działania i wysłał sprzęt odśnieżający na tą drogę, ale operator zetknął się z niemożliwością 

odśnieżenia tego odcinka o czym poinformował go telefonicznie. Wójt dodał, że ta droga 

służy praktycznie tylko dla Pana radnego, a on nie wzywał firmy zez specjalistycznym 

sprzętem do odśnieżania, żeby nie ponosić kosztów, tym bardziej, że dojazd był zapewniony 

inną drogą, nie tak odległą. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że niewiele trzeba, może 3 lub 5 tys. zł  

i takiego problemu by nie było, ale to jest zła wola radnych. Powiedział, że jak by ta droga 

były wyremontowana, to byłaby możliwość jej odśnieżenia. Stwierdził, że firma ma zapewnić 

dojazd, a bardziej skuteczne od wysłanego sprzętu odśnieżającego byłoby wysłanie dwóch 

pracowników s szuflami. Dodał, że to jest droga gminna i służy mieszkańcom i należy 

przestać z mówieniem, że służy tylko jemu. 

 Radny Pan Sławomir Banialis zapytał, czy jeżeli jest dojazd inną drogą, to czy zimą 

musi być dojazd kilkoma drogami do tego samego miejsca. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał jaka jest różnica  

w dojeździe inną drogą. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że inną drogą byłoby ok. 3 km dalej,  

ale gdyby ta droga została poprawiona, tak jak prosił o to już kilkakrotnie, to dzisiaj  

nie byłoby takiego problemu. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że on nie ma uprzedzeń 

do radnego Pana Szeraszewicza, tylko decyzję o niewysyłaniu specjalistycznego sprzętu 

podjął na zasadzie zdrowego rozsądku, i m.in. dla tego, żeby nie narażać gminy na koszty. 

 Radny Pan Sławomir Przekop powiedział, że odcinek drogi, o który chodzi  

dla Pana radnego można objechać. 

 Radny Pan Grzegorz Rutkowski powiedział, że była mowa, że ma być jeden dojazd 

do nieruchomości. 

Członkowie Komisji Rewizyjnej uznali, że skoro dojazd do pobliskich gospodarstw był 

zapewniony, to Gminy nie stać na to, aby w okresie zimowym zapewniać dojazd do tego 

samego miejsca kilkoma drogami, tym bardziej, że można skorzystać z innej drogi. 

 Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Andrzej Hołdyński zapytał członków 

Komisji Rewizyjnej o to, kto jest za uznaniem skargi za bezzasadną. Za oddano 3 głosy 

głosów przeciw i wstrzymujących się nie było.  

Projekt uchwały w załączeniu (załącznik Nr 14). 

 

 

Do p-ktu 12 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: Sprawy 

bieżące. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest sprawa dojazdu  

w miejscowości Bolcie do Pana Kuprajtysa i trzeba zapewnić dojazd do jego nieruchomości. 

Dodał, że w najbliższym czasie zwróci się do Rady Gminy o podjęcie uchwały w sprawie 

nieodpłatnego przejęcia nieruchomości. 
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Radny Pan Tomasz Zamojski zapytał, czy nie będzie problemu z tym,  

że współwłaściciele nieruchomości nie zgodzą się na budowę drogi. Dodał, że trzeba zrobić 

spotkanie i uzyskać ich pisemną zgodę. 

Przewodniczący posiedzenia ogłosił przerwę - 11
20 

Po przerwie - 11
30 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że jest sprawa herbu 

gminy Wiżajny 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że pomysł 

przywrócenia dawnego herbu miasta Wiżajny dla gminy Wiżajny narodził się już kilka lat 

temu i zajęło się tym stowarzyszenie, a konkretnie on sam. Dodał, że należało to odpowiednio 

udokumentować i udało się znaleźć osobę, która chciała się tego podjąć. Wyjaśnił,  

że przygotowanie takiej dokumentacji to koszt ok. 4-5 tys. zł. Stwierdził, że dotarł  

do materiałów, w których herb i jest on inny od tego, jaki można spotkać na niektórych 

materiałach urzędowych. Dodał, że jeżeli będzie taka wola, to on ma możliwość odświeżenia 

kontaktów i zajęcia się tą sprawą. 

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedział, że chodzi na razie o decyzję, 

czy radni wyrażają zgodę. 

Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że jego zdaniem z tego 

herbu nie powinniśmy się wstydzić. 

Sekretarz Gminy Pani Jadwiga Markowska powiedział, że później należy ustalić flagę 

i zmienić pieczęcie gminy. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że pieczęcie Rady też 

byłyby z herbem. 

 Radny Pan Tadeusz Łanczkowski powiedział, że jego zdaniem to wydawanie 

pieniędzy. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko stwierdził, że zawsze można 

poszukać sponsorów, którzy będą chcieli dołożyć do takiego pomysłu. 

 Inspektor w Urzędzie Gminy Pan Jerzy Buczyński powiedział, że gminy, które nigdy 

nie miały herbu, ani praw miejskich, obecnie mają takie herby. 

 Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko zapytał członków Komisji o to, 

kto jest za taką propozycją. Za oddano 14 głosów. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że odnośnie przetargu na 

dokończenie wodociągowania, to wpłynęło kilka ofert i część z nich jest bardzo atrakcyjna 

dla gminy i może uda się, aby nasz wkład nie był tak duży, jak zakładany. 

Wójt powiedział, że z mieszkańcami miejscowości Sudawskie zostały podpisane umowy  

na przyłącza i teraz pozostaje pytanie jaką kwotę mają dopłacić. Wójt gminy powiedział,  

że może od 700 zł do maksymalnie 1000 zł.  

 Nikt z członków Komisji nie wniósł sprzeciwu do propozycji Wójta. 

Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że umowa z Marszałkiem  

na dofinansowanie chodników została podpisana. Dodał, że wpłynęły trzy oferty  

od inspektorów mających nadzorować budowę wodociągów i wygrała oferta opierająca na 

kwotę 16 tys. zł netto + VAT. 

Wójt Gminy powiedział, że umowa na dofinansowanie festynu również została już podpisana, 

w ramach tego zostaną również wydane foldery o gminie. 
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Do p-ktu 13 
 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu:  

Wolne wnioski.  

 Radny Pan Sławomir Banialis zapytał, co z propozycją Pan Szeraszewicza odnośnie 

przekazania diety. 

 Radny Pan Ignacy Szeraszewicz powiedział, że u tych Państwa popsuła się piła 

motorowa, którą pracowali w lesie i można dietę przeznaczyć na zakup nowej piły i on może 

się tym zająć. 

 Radny Pan Sławomir Banialis powiedział, że można na to przeznaczyć dietę z sesji. 

 Wójt Gminy Pan Stanisław Jacek Pietrukiewicz powiedział, że chodzi mu po głowie 

pomysł uporządkowania terenu przy Ośrodku Zdrowia, czyli wycięcia drzew i rozebrania 

tego betonowego ogrodzenia i ustawienie nowego.  

Wójt Gminy powiedział, że wraca również temat uregulowania sprawy w Grzybinie,  

która dotyczy drogi koło Państwa Brzozowskich. 

  

   

Do p-ktu 14 

 

Przewodniczący posiedzenia Pan Walenty Wałejko odczytał treść punktu: 

Zakończenie posiedzenia. 

Przewodniczący posiedzenia podziękował wszystkim za udział w posiedzeniu  

i zamknął obrady połączonych Komisji Rady Gminy Wiżajny. 

Godzina 12
00

. 

Protokołował: 

D. Sieraniewicz 

Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów 

/-/ Teresa Kuźma 

 

 

 


